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Z á p i s 

 
z 20. jednání Finančního výboru Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 

konaného dne 13. 10. 2015 od 9.00 hod.  
v RegioCentru Nový pivovar, Hradec Králové 

 
 
 
Přítomni: dle prezenční listiny 
 
 
Omluveni: Lochman, Pastorčák 
 
 
Program jednání: 

1. Zahájení, přivítání přítomných, představení a schválení přizvaných hostů, schválení 
programu jednání, volba ověřovatele zápisu  

 
2. Návrh rozpočtu Královéhradeckého kraje pro rok 2016 

(pozváni: Ing. Miroslav Plass – předseda klubu ODS, JUDr. Ing. Rudolf Cogan, Ph. D. – 
předseda klubu TOP09 + STAN, RSDr. Ing. Otakar Ruml – předseda klubu KSČM, Josef 
Dvořák – předseda klubu ČSSD, Věra Kopřivová – oddělení rozpočtu a financování, Ing. 
Vladimír Soběslav – vedoucí ekonomického odboru) 
 

3. Různé - daňové příjmy a půjčky Královéhradeckého kraje 
 

4. Závěr        
           

Jednání v 9:00 hodin zahájil a řídil předseda Finančního výboru Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje Ing. Petr Kebus, který přítomné uvítal a vyjádřil se k materiálům, 
které byly distribuovány před jednáním. 
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K bodu 1 
 
Zahájení, přivítání přítomných, představení a schválení přizvaných hostů, schválení 
programu jednání, volba ověřovatele zápisu Ing. Aleš Cabicara. 
 
Hlasování: 
 
  I. Pro  -    8 II. Pro  - 7  
   Proti  -    0  Proti  - 0 
   Zdržel se -    0  Zdržel se - 1 
 
 
USNESENÍ VF/20/31/2015 
Finanční výbor Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 

I. s c h v a l u j e 
 
§ přítomnost hostů: Věry Kopřivové a Ing. Vladimíra Soběslava na jednání 

Finančního výboru Zastupitelstva Královéhradeckého kraje dne 13. 10. 2015; 

§ program 20. jednání Finančního výboru Zastupitelstva Královéhradeckého kraje; 
 

 
II. v o l í 
 
Ing. Aleše Cabicara ověřovatelem zápisu. 

 
 
K bodu 2 
 
Návrh rozpočtu Královéhradeckého kraje pro rok 2016 

- pozvaní Ing. Vladimír Soběslav a Věra Kopřivová předložili členům finančního výboru 
Návrh rozpočtu Královéhradeckého kraje pro rok 2016 s důrazem na změny, které byly 
do návrhu zapracovány 

- Ing. Soběslav seznámil členy finančního výboru s nejdůležitějšími otázkami návrhu 
rozpočtu Královéhradeckého kraje pro rok 2016 dle jednotlivých kapitol (navýšení 
příjmů KHK na částku 3.310 mil. Kč) 

- MUDr. Veselý informoval členy o poskytování dotací nemocnicím v Královéhradeckém 
kraji a o placení daní z vytvořeného zisku (např. nemocnice Jičín) 

- dále zmínil, že nemocnice Královéhradeckého kraje přicházejí o sestry, které přecházejí 
do krajských nemocničních zařízení (méně náročná práce, mzda o 3 – 4 tis. Kč vyšší), 
což vede k devastaci nemocnic  

- Ing. Kebus zmínil podstatu špatného systému ve zdravotnictví i v ostatních krajích  
(např. v Trutnově vystudovalo minulý rok 90 sester, z nich pouze 2 nastoupily do 
nemocnice v Trutnově) 

- dále informoval členy finančního výboru o rozhodnutí návrhu rozpočtu na rok 2016 
v oblasti zdravotnictví – na provoz nemocnic Královéhradeckého kraje 100 mil. Kč  
(30 mil. Kč rezerva kapitoly 15 - zdravotnictví) 
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- Ing. Kebus dále zmínil systém zvýšení přijímání pracovní síly do nemocnic 
Královéhradeckého kraje ze zahraničí, který je nutné zdokonalit  

- Maček informoval o možnosti zvážení zaměstnat vojenské lékaře v nemocnicích 
Královéhradeckého kraje, kteří byli na zahraničních misích 

- Ing. Soběslav upozornil na splácení úvěru ve výši 100 mil. Kč, o které se zvýší splácení 
úvěru Královéhradeckého kraje na částku 262.500.000 Kč 

- Ing. Franc zmínil oblast školství – průmyslové školy, kde nastává problém nedostatku 
učitelů (učitelé mezi 25 – 30 lety mají lepší platové ohodnocení v jiných firmách) 

- Ing. Soběslav zmínil rezervu ve výši 10 mil. Kč 

Diskutující: Kebus, Soběslav, Bém, Veselý, Franc, Maček, Kalenda, Puš, Svatý, Skřítecká 
 
Hlasování: 
 

I. Pro  -  10 
Proti         -   0 

  Zdržel se -    0  
  
 
USNESENÍ VF/20/32/2015 
Finanční výbor Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 

I. s ch v a l u j e  
 
návrh rozpočtu Královéhradeckého kraje pro rok 2016 
 
 

K bodu 3 
 
Různé - daňové příjmy a půjčky Královéhradeckého kraje 

- pozvaný Ing. Vladimír Soběslav seznámil členy Finančního výboru Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje se stavem daňových příjmů Královéhradeckého kraje  
ve vývojové řadě od roku 2009 až 2015  

- Ing. Kebus informoval členy finančního výboru o stavu půjček Královéhradeckého kraje  
k 6. 10. 2015 
 

Diskutující: Soběslav, Kebus 
 

Hlasování: 
 

I.  Pro  -  10  
Proti  -    0   

 Zdržel se -    0  
 
USNESENÍ VF/20/33/2015 
Finanční výbor Zastupitelstva Královéhradeckého kraje doporučuje  
 

I.  b e r e  n a  v ě d o m í 
 

daňové příjmy a půjčky KHK 
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Závěr  
 

Předseda poděkoval členům finančního výboru za účast na jednání a vzhledem k tomu,  
že byly vyčerpány všechny body programu, v 10:30 hodin jednání ukončil.  

  
 
 

 
Zapsala: Bc. Aneta Satrapová, tajemnice  

……………………………………….. 
předseda výboru  

…………………………………………. 
ověřovatel zápisu 

 


